
BELLESA NATURAL O CIRURGIA ESTÈTICA?

Cada vegada hi  ha  més persones que  es  sotmetre’n  a  una operació  de
cirurgia estètica, perque? Perquè les persones no s’accepten tal i com són?

Molts casos d’operacions són en noies joves, normalment per modificar-se
els pits i els llavis. Després estan les dones que van al calçant els trenta
anys, moltes vegades s’ajusten els pits, es fan liposuccions… Com pot ser
que no acceptin que els anys van passant i sense cirurgies també es poden
mantenir molt bé. I a més com pot ser que les joves es deixen infuenciar per
famoses perfectes gràcies a la cirurgia estètica que no tenen res natural?
Sentim parlar per la poca autoestima normalment en dones.

Be,  jo  pensó que cadascú es com es,  no es necesita retocar-ne res per
agradar més a la gent. Crec que en primer lloc t’has d’estimar i valorar-ne
un  mateix.  Sotmetre’s  a  una  operació  per  gust,  es  córrer  un  perill
innecessari al quiròfan. Sovint moltes cirurgies acaben malament, pitjor que
estaven abans. Una altra cosa seria que una persona tingues que sotmetre’s
a  una  operació  de  cirurgia  estètica  per  necessitat,  alguna  deformació,
accident, etc..

Opino  que  moltes  dones  tindrien  que  reflexionar  sobre  aquest  tema,  i
s’estimin tal i com son elles mateixes!


